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Zpráva Matrikářky 

 
připravena pro schůzi Výboru KCHČF v Perknově dne 25.11.2012 

 
 

1. / Přehled o přijetí nových členů  - počet v jednotlivých měsících 

 
člen od 1. října 2012   9 nových členů 
člen od 1. listopadu 2012  5 nových členů 
 
 

2. / Porovnání počtu přijatých nových členů v roce 2011 a v roce 2012 

 

Měsíc Rok 2011 Rok 2012 

leden - 6 

únor - 11 

březen - 12 

duben - 8 

květen 56 7 

červen 7 7 

červenec 9 6 

srpen 8 4 

září 3 2 

říjen 9 9 

listopad 14 5 

prosinec - - 

Celkem 106 77 

 

 

Poznámka: Dne 20.5.2011 bylo vyrobeno a odesláno najednou 56 legitimací nových členů 

s datem přijetí od 1.1.2011. Mnoho jich čekalo na přihlášení již od konce roku 2010. Proto se 

nashromáždilo tolik přihlášek a je těžké tak porovnávat počty nově přijatých členů v měsících 

leden – květen v roce 2012 se stejným obdobím v roce 2011.  
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3. / Přijetí člena, který zaplatil v listopadu 

 
Dne 14.11.2012 zaplatil 500,-Kč nový člen Patrik Lasovský. Platba se mu bude počítat až na 
příští rok (aby neplatil prosinec za 200,-Kč, domluva již z loňského roku) ? Kdy mu vydám 
legitimaci a s jakým číslem? S datem přijetí od 1.1.2013 a s číslem 13001 (až budu mít 
k dispozici novou excel. tabulku pro přidělování čísel pro rok 2013), nebo ještě číslo letošního 
roku, ale s datem od 1.1.2013 ? Zatím jsem mu žádné číslo nepřidělila. 
 
 

4. / Stav Matriky ke dni 25.11.2012 

 
Aktivní členové (zaplaceno na rok 2012 a výše)    1 029 členů  

Neaktivní členové           111 členů 

Vyřazení členové           246 členů 

Přihlášení               13 členů 

 

 

5. / Porovnání stavu matriky ke dni 7.9.2012 a ke dni 25.11.2012 ( Schůze 

Výboru) 

 

Kategorie v matrice Stav dne 7.9.2012 Stav dne 25.11.2012 

Aktivní členové 1003 1029 

Neaktivní členové 122 111 

Vyřazení členové 240 246 

Přihlášení 18 13 

 

6. / Plnění úkolů z minulé schůze Výboru 7.9.2012 

 
Jednotlivci (celkem 8 osob) v kategorii ´Přihlášení´, jejichž číslo začínalo ´6 ´ byli dne 
17.10.2012  obesláni e- mailovou výzvou k zaplacení. Jména přihlášených: Böhm M., Janáček 
T., Kovařík J., Kubát P., Lhoták P., Pavlica T., Sedláček V., Zapletal J. Odepsal pouze jeden 
obeslaný, a to pan Janáček Tomáš. Dne 24.10.2012 napsal, že má nadále zájem stát se členem 
a že zaplatí. Zatím ale ještě nezaplatil. Ostatní nereagovali na výzvu k platbě a proto dne 
10.11.2012 byli všichni (kromě pana Janáčka) přeřazeni do kategorie ´Vyřazení´. 
 
 

7. / Duplikáty – byly vyrobeny a odeslány duplikáty pro členy: Ing. Jan Ryška a Mazzetti 

Sandra. 



3 

 

8. / Vesta s logem KCHČF 

 
Na základě shlédnutí vesty u členů Klubu výmarských ohařů návrh na aplikaci loga KCHČF 
na vesty. 
 
 

9. / Nahlášení vystoupení z KCHČF 

 
Důvěrník z VČ pobočky – okres Chrudim – pan Doležal Antonín nahlásil žádost 2 členů o 
ukončení členství: p. Jaroslav Novotný (legit.č. 8075) a p. Macek Karel (legit.č. 4289).  
V Matrice byla provedena změna. 
 
 

10. / Informace pro p. Ing. M. Matějáka: 

 
Matrikářka navrhuje dát do Zpravodaje 1/2013: 
 

 Zpráva Matrikářky – informace o platbách atd., co je vždy. 
 Výroční zpráva – počty přijatých v roce 2012. 
 Tabulky s podrobnější analýzou stavu členské základny. Rozlišit věkové stupně – od 

20 let do 29 let (počet členů), od 30 let do 39 atd. Počty mužů, žen, také i podle 
poboček. 

 Tabulku se jmény Jubilantů. Minule byla v čísle 2/2012, ale připadá mně to pozdě, 
protože lidé mají jubileum již od ledna, a potom se o tom všichni dočtou až v srpnu a 
s gratulací přijdou pozdě.  

 
 

11. / Informace pro p. Ing. M. Matějáka: 

 
Pan Štich Jiří ze ZČ pobočky mě požádal o nahlášení provedení změny (do Zpravodaje 
1/2013) místa konání Spádové schůze ZČ pobočky. Nyní restaurace ´U Josefa´- Merklín u 
Stodu. Datum a čas zůstává stejný. 
 
 

12. / Připomínky a dotazy z JČ pobočky 

 
1.Dotaz – Ing. V. Sobolík: 

Oblastní důvěrníci a držitelé chovných jedinců odmítají z hlediska finančních + časových 
provádět kontroly osrstění. Z tohoto důvodu bude docházet ke snižování počtu chovatelů a 
tudíž i počty vrhů. Výsledky těchto kontrol by se měly dát k projednání na chovatelské radě. 
Žádáme o uveřejnění ve Zpravodaji a na Internetu výsledky ze slovenského výzkumu o ztrátě 
srsti u ČF. Na Slovensko bylo dodáno 17 štěňat z českého chovu, u kterých probíhal tento 

výzkum. Zatím o výsledcích nebyla členská základna informována. Není určeno na jakém 



4 

 

základě mají rozlišit důvěrníci ztrátu srsti (alopecie, porucha funkce štítné žlázy, cizopasníci, 
paraziti, hormonální změny a jiné faktory). 
 
2. Oznámení -  Ing. V. Sobolík: JČ pobočka nebude pořádat jarní Ověření loveckých vloh. 
 
 
3. Dotaz – J. Lachout: Jak dlouho trvá uchovnit psa? Z administrativního hlediska? Dříve to 
probíhalo rychle, dnes dlouho. 
 
 
4. Dotaz – J. Lachout: Z jakého titulu p. Mgr. J. Rataj zrušil na ČMMJ Jihočeské derby, 
když Výbor to jednoznačně nerozhodl a nebyl ani informován? 
 
 

Děkuji za pozornost 


